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Betreft:  advies veiligheid Sportparken 
 
Geachte leden van de gemeenteraad, 
 
Een jaar geleden hebben wij als Jeugdraad gevraagd advies van de gemeenteraad 
ontvangen over de veiligheid op sportparken in Bergen op Zoom. Dit met de vraag hoe de 
veiligheid op en rondom de sportvelden wordt gehanteerd.  
 
Tot dit onderwerp behoren o.a.  

- De inzet van vrijwilligers; hoeveel jongeren zijn er actief als vrijwilliger. 
- Voelen de jongeren zich veilig op en rondom het terrein, hebben ze te maken met 

discriminatie of geweld. 
- Hoe kijken jongeren aan tegen eventuele bezuinigen op de sportparken. 

 
Wij als Jeugdraad hebben dit advies opgepakt. Hiervoor zijn wij naar verschillende 
sportclubs gegaan om daar informatie te winnen bij leden, hoe zij zich voelen over deze drie 
onderwerpen en hoe zij hier mee omgaan. 
 
Voor deze drie stukken hebben wij de volgende conclusies gevormd. Die wij hier onder 
nader zullen toelichten. 
 
Over de inzet van jongeren als vrijwilligers hebben wij geconstateerd dat veel jongeren actief 
zijn als vrijwilliger binnen de club. Denk hieraan scheidrechters voor junioren wedstrijden, 
trainingen geven aan junioren etc.. 
 
Ook hebben wij van de jongeren gehoord dat zij zich veilig voelen zowel op en rondom de 
sportvelden. Zij geven aan dat als er zich calamiteiten voordoen er een vertrouwenspersoon 
aanwezig is op de club, waar zij zich bij kunnen beklagen als er iets aan de hand is. Indien er 
geen specifiek vertrouwenspersoon is zijn er wel andere personen aanwezig waarbij de 
jongeren zich kunnen beklagen. Ook zijn er op meerdere sportclubs mensen met een VOG 
aanwezig. 
 
De jongeren geven aan dat bezuinigen niet ten goede gaan van de club. Zij zouden dan ook 
graag hopen dat eventuele bezuinigen tot het minimum zouden blijven. Zodat de jongeren 
elke week, minstens een wedstrijd hebben en kunnen trainen. Zij geven ook aan dat ze 
minder positief kijken op fusies tussen clubs. 
 
Wij hopen u voldoende geïnformeerd hebben met dit advies. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Namens heel de Jeugdraad 
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